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PROTOKÓŁ

z zebrania Zarządu

Pomorskiego Związku Brydża Sportowego

Posiedzenie nr 20/2021-2025

Data spotkania 20:003 sty 2023

Miejsce spotkania Google Meet

Uczestnicy

Członkowie Zarządu: Krzysztof Czapczyk Mirosław Małypan

Kazimierz Dominiak Marcin Wasłowicz Janusz Liwosz Piotr Darznik

Goście: Michał Górski

Nieobecni

Członkowie Zarządu: Wojciech Ligman Jakub Kasprzak

Porządek obrad

1. Wybór Sekretarza
2. Sytuacja Finansowa
3. Nowa lokalizacja turniejów lokalnych
4. MKB 2023
5. Przedłużenie umowy z Dyrektorem Biura
6. Zbiórka środków na rzecz szkolenia młodzieży i seniorów

mailto:krzysztof.czapczyk@bridge.gda.pl
mailto:miroslaw.malypan@bridge.gda.pl
mailto:kazimierz.dominiak@bridge.gda.pl
mailto:marcin.waslowicz@bridge.gda.pl
mailto:janusz.liwosz@bridge.gda.pl
mailto:piotr.darznik@bridge.gda.pl
mailto:michal.gorski@bridge.gda.pl
mailto:wojciech.ligman@bridge.gda.pl
mailto:jakub.kasprzak@bridge.gda.pl


2

Ad 1. Wybór Sekretarza

poinformował o rezygnacji Marty Sikory z funkcjiKrzysztof Czapczyk

członka Zarządu PWZBS oraz Sekretarza PWBZS. Po dyskusji Prezes

zarządził głosowanie nad uchwałą o następującej treści:

Uchwała nr 33/2021-2025

w sprawie powołania Sekretarza PWZBS

Na podstawie § 27 ust. 4 Statutu Zarząd PWZBS uchwala, co

następuje:

§ 1

Powołuje się Kazimierza Dominiaka do pełnienia funkcji

Sekretarza Zarządu.

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

5 osób głosowało za, nikt nie był przeciw i 1 osoba się wstrzymała. Prezes

stwierdził, że uchwała została podjęta.

Ad 2. Sytuacja Finansowa

przedstawił sytuację finansową PWZBS. ObrazMirosław Małypan

narysowany przez Skarbnika jest bardzo dobra, jednak duża część

zgromadzonych środków stanowi rezerwę na zobowiązania do PZBS.

Ad 3. Nowa lokalizacja turniejów lokalnych

Uniwersytet zwiększył koszty wynajmu kilkukrotnie w związku z czym

konieczna jest zmiana miejsca. przedstawił ofertęKrzysztof Czapczyk

alternatywnej lokalizacji, umowę zarząd przyjmie na drodze głosowania

internetowego.
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Ad 4. MKB 2023

Prezes omówił możliwe lokalizacje kongresu i zaproponował Halę

Stulecia zważywszy na koszty alternatywnych lokalizacji. Umowa zostanie

przegłosowana internetowo.

Ad 5. Przedłużenie umowy z Dyrektorem Biura

Omówiono przedłużenie umowy z aktualnym Dyrektorem BIura

.Mirosław Małypan

Ad 6. Zbiórka środków na rzecz szkolenia młodzieży i

seniorów

Po krótkiej dyskusji zdecydowano o zorganizowaniu zrzutki internetowej

z przeznaczeniem na szkolenie młodzieży i seniorów. Marcin Wasłowicz

zobowiązał się do założenia zrzutki, zaś doKazimierz Dominiak

przygotowania treści do publikacji.

Około godziny 21:30 Prezes stwierdził wyczerpanie porządku obrad,

podziękował wszystkim obecnym za przybycie oraz zakończył

posiedzenie.
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